
Referat af afdelings bestyrelsemøde Mandag den 14. Oktober 
kl. 19.00 ved Hanne
Deltagere: Hanne, Lennart, Bjørn og Eva. Afbud: Jette


1. Godkendelse af ref.  Ok


2. Siden sidst


1. Kastanjetræet er sygt og det væltes og der rod fræses. Vi vil forslå et 
nyt kastanjetræ til glæde for vores efterkommere


2. El-ladestanderer opsættes snarest. 


3. Hastighed på Tværmarksvej v/ Lennart.  Lennart har kontakt til 
Mobilitetskontoret som siger at det er en kommunal vej. Hvis vi 
indsender en mail med beskrivelsen af problemet vil de bese vejen. 
Lennart laver udkast og sender mail


4. Kørsel til lægerne v/ Lennart. Lennart arbejder videre med opgaven


5. Møde med Jan den 6/11 kl. 10, hvor vi skal gennemgå og tilrette vores 
indflyttermappe og vedligeholdelses plan af boligerne. Der iblandt skal 
vi drøfte og have afklaret klare regler ved syn ved fraflytninger


1. Fornuftige fraflytter syn - ensartede. 


2. Oplysning om forsyn


3. Ensartede regler vedr. udhuse


6. Skabene, hjemmesiden og folderen er opdateret efter ny bestyrelse


7. Nabohjælp - Finn Huniche, Spangsvej 12 har taget initiativ til, at blive 
Naboven og vil kontakte alle beboere om Nabohjælp


8. Messenger gruppe - Der er oprettet en kommunikationsgruppe kun 
for bestyrelsen


2. Hjertestarter - Hanne følger op på tidligere sendt skrivelse til lægerne


3. Skal vi have julefrokost? Vi arbejder videre på en lille sammenkomst


4. Forespørgsel på økomoni kursus. Eva tilmelder Lennart og Eva til 
økonomikursus til marts.


5. Næste møde - vi aftaler nyt møde efter mødet med Jan i adm..  Ellers 
mødes vi igen i januar


6. Evt. Hvad er indregnet i vores regnskab i.f.m. de 4 nye indflytninger ?
Medtages til mødet med Jan  

 Ref. Eva 


